

Title (en)
HANDLE MEANS FOR RACKETS.

Title (de)
HANDGRIFF FÜR SCHLÄGER.

Title (fr)
MANCHE DE RAQUETTE.

Publication
EP 0592414 A1 19940420 (EN)

Application
EP 91911701 A 19910618

Priority

- SE 9002158 A 19900618
- SE 9100438 W 19910618

Abstract (en)
[origin: WO9119545A1] The present invention relates to improved handle means for rackets and the like; in particular for table tennis rackets but also for other sports. The unique shape of the handle makes a very steady grip possible, at the same time as the racket blade (1) without added disadvantages can be fastened to the handle in such a position that the centre of the racket blade (1), in gripped position and with relaxed wrist, is situated below the longitudinal axis of the forearm. This means in practice a possibility to via the wrist for a so called back swing, angle the racket blade (1) downwards to a great extent, which in turn brings about great advantages particularly for table tennis game.

Abstract (fr)
L'invention se rapporte à un manche amélioré pour raquettes et autres objets similaires, tels que notamment des raquettes de tennis de table et également utilisées pour d'autres sports. La forme originale du manche permet une prise très stable, en même temps qu'elle permet, sans créer quelque inconvénient que ce soit, de fixer la tranche (1) de la raquette au manche dans une position telle que, tandis que la main serre le manche et que le poignet est relâché, le centre de la tranche (1) de la raquette se trouve au-dessous de l'axe longitudinal de l'avant-bras. L'avantage pratique qui est ainsi obtenu réside dans la possibilité pour le joueur, en effectuant un revers avec le poignet, d'incliner la tranche (1) de la raquette vers le bas selon un grand angle, ce qui crée alors des avantages considérables dans le jeu, en particulier lorsqu'il s'agit du tennis de table.

IPC 1-7
A63B 59/04; A63B 49/08

IPC 8 full level
A63B 59/00 (2006.01); **A63B 49/08** (2006.01); **A63B 59/04** (2006.01)

CPC (source: EP US)
A63B 60/08 (2015.10 - US); **A63B 60/10** (2015.10 - EP US); **A63B 49/08** (2013.01 - EP); **A63B 59/40** (2015.10 - EP); **A63B 60/12** (2015.10 - EP);
A63B 60/34 (2015.10 - EP); **A63B 60/50** (2015.10 - EP); **A63B 2102/16** (2015.10 - EP US)

Citation (search report)
See references of WO 9119545A1

Designated contracting state (EPC)
BE DE ES FR GB NL

DOCDB simple family (publication)
WO 9119545 A1 19911226; AU 8056591 A 19920107; EP 0592414 A1 19940420; SE 466734 B 19920330; SE 9002158 D0 19900618;
SE 9002158 L 19911219

DOCDB simple family (application)
SE 9100438 W 19910618; AU 8056591 A 19910618; EP 91911701 A 19910618; SE 9002158 A 19900618